
Referat Styremøte Bjelland Idrettslag 
Mandag 3/2-20, Bragestova 

Tilstede: Trude Tønnesland, Kristina S. Bekkeheien, Silje Sølvskar, Trygve Haugland og Heidi 
Fardal.

    

Agenda

-Trimrom

-Årsmøte

-17.mai

-Evt


Trimrom

Hans Christoffer jobber godt med saken. Han har vært å inspisert trimrommet og målt 
opp ift innkjøp av treningsapparater.

Låsesystemet i første omgang blir nøkkelboks.

Avtaler møte med Hans C. og Karina 18.02.20 kl 19:30 ift rommet.

Setter de til å fastsette regler i og rundt trimrommet.


Årsmøte

Årsmøtet blir Tirsdag 17.03.20 kl 19:00 på myranskisenter.

Trude henter inn årsmelding fra de aktuelle gruppene.


Saker til årsmøte pr d.d.


-opprette trimmromgruppe

-opprette basarkomite`

-Hjemmeside beholde?

-oppdatering ift trimrom/hall

-løypeleige

-10 toppturer, flir ut/Bjelland IL fortsetter det økonomiske rundt dette.

-Ferdigstilt kjøkken Myran, budsjett


17.Mai

Idrettslaget er hovudaktør for 17.mai dette året, sammen med bedehuset og saniteten.

Heidi og Trude stiller fra IL, Trude kontakter de andre overnevnte og avtaler møte i 17.Mai 
komiteen.


Evt

Kasserer-vervet er vanskelig å få folk til å stille opp i, derfor mener styret at kasserer kan 
få en “årslønn” på 10 000,- 


Sponsoravtale med Sparebanken Sør er i boks.

Heidi sjekker ut sponsoravtale med Konsmohus.


Roland 08.02.20

Trude Tønnesland
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